
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 483 

 

На 27 февруари 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на община. 

  Докладва: Росица Матева 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство. 

  Докладва: Йорданка Ганчева 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладва: Красимир Ципов и Росица Матева 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Гергана Стоянова, Емил Войнов,  

   Росица Матева, Димитър Димитров, Цветозар 

   Томов, Севинч Солакова, Йорданка Ганчева,  

   Красимир Ципов, Силвия Стойчева, Елка  

   Стоянова, Любомир Георгиев и Камелия Нейкова 

5. Проект на решение относно промени в общински 

избирателни комисии. 

  Докладва: Красимир Ципов 

6. Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

  Докладва: Красимир Ципов 
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ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,57 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия и от госпожа Росица Матева – зам.-

председател на Централната избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Петнадесет членове сме в залата. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на община с 

докладчик госпожа Матева. 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство с 

докладчик госпожа Ганчева. 

3. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчик господин 

Ципов. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Стоянова, господин Войнов, госпожа Матева, господин 

Димитров, господин Томов, госпожа Солакова, Ганчева, господин 

Ципов, госпожа Стойчева, Елка Стоянова, господин Георгиев и аз. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Ципов? 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Моля да включим две нови точки: 

Проект на решение относно промени в ОИК и следваща точка: 

Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Предлагате нови 

две точки: Проект на решение относно промени в състава на ОИК 

предлагам да е точка 5, и шеста точка: Искане за изплащане 

възнаграждение на ОИК с докладчик господин Ципов и в двете 

точки. 

Други предложения има ли? 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред и направените 

допълнения към него. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Ще започнем с четвърта точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

писмо с вх. № МИ-23-186-1/26.01.2024 г., което беше обсъдено вчера 

на работна група.  

В тази връзка моля за последващо одобрение на изпратеното 

писмо с изх. № МИ-23-19, което е в моя папка, подпапка 

„последващо одобрение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, моля и за последващо одобрение 

на решение за предаване на IT експертите на два броя технически 

носители, за което е съставен приемо-предавателен протокол с вх. № 

ЧМИ-23-3. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Връщам на доклад докладната записка с вх. 

№ ЦИК-09-49/22.02.2024 г. в подпапка „компютърна обработка“, 

която докладвах на предходното заседание.  

Докладната записка е относно сключване на договор с 

„Информационно обслужване“ АД за компютърна обработка на 

резултатите от нови и частични избори за общински съветници и за 

кметове до 2027 г. Към докладната записка е приложен проект на 

договор, по който са направени някои корекции, които бяха 

обсъдени на работна група. 

Предвид изложеното предлагам да приемем решение за 

сключване на договор с „Информационно обслужване“ АД за 

изпълнение на посочените дейности съгласно приложения 

коригиран проект на договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания и предложения, ако има такива. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – 1 (Росица Матева). 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № ЦИК-99-17/19.02.2024 г. С него ни 

изпращат ежемесечната фактура по Договор № 27 за съхранение на 

акумулаторните батерии.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-51. Извършена е 

проверка на представената фактура. Тя е издадена на основание т. 

2.1.2 от договора. Фактурата отговаря на изискванията на Закона за 

счетоводството. 

Изготвен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол и поради горното предлагам да одобрим разхода и да се 

извърши плащане по фактурата. 

Колеги, поради забелязани недостатъци по контролния лист 

предлагам да отложа доклада за следващото заседание. 

Следващият ми доклад е приемо-предавателен протокол с вх. 

№ ЦИК-00-73. С него са предадени активи на IT експертите 

съгласно протоколно решение на Централната избирателна комисия 

от 22 февруари. Докладвам го за сведение. 

Постъпило е писмо от ГД „Жандармерия“ с вх. № ЦИК-00-

23-7/22.02.2024 г. С него ни уведомяват, че са създали необходимата 

организация за допускане в склада на „Карго-партнер“ на четири 

лица във връзка с изваждането на акумулаторните батерии съгласно 

указанията в наше писмо – докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка първа от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА НОВ ИЗБОР ЗА КМЕТ НА ОБЩИНА. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, проектът на решение 

е във вътрешната мрежа в папка с моите инициали с проектен номер 

3835. 
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Постъпило е писмо от ОИК – Панагюрище, с вх. № МИ-15-

205/23.02.2024 г., с което са ни изпратени Решение № 147-

МИ/22.02.2024 г. на ОИК – Панагюрище, с което се прави 

предложение до ЦИК при спазване разпоредбите на Изборния 

кодекс да направи предложение до президента на републиката за 

насрочване на нов избор за кмет на община Панагюрище. 

Това решение произтича от Решение № 727/27.11.2023 г. на 

Административен съд – Пазарджик, с което е обявен за 

недействителен изборът за кмет на община Панагюрище от 

произведените избори на 5 ноември 2023 г. и Решение № 

2006/20.02.2024 г. на Върховен административен съд, с което се 

оставя в сила решението на Административен съд – Пазарджик, за 

обявяване на избора за кмет на община Панагюрище за 

недействителен. 

С вх. № МИ-15-205/26.02.2024 г. е заведена и оригиналната 

преписка, която пристигна по пощата в Централната избирателна 

комисия. 

По изложеното ви предлагам Централната избирателна 

комисия на посочените правни основания да вземе решение, с което 

да предложим на президента на Република България да насрочи нов 

избор за кмет на община Панагюрище, област Пазарджик. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2995-МИ/27.02.2024 г. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, предлагам ви да гласуваме 

писмо до президента на републиката, с което да му изпратим на 

основание чл. 466, ал. 1 от Изборния кодекс решението, което току-
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що взехме заедно с приложените към преписката на ОИК – 

Панагюрище, решения на ОИК и съдебни решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Продължаваме с втора точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО. 

Госпожо Ганчева, заповядайте.  

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпила 

преписка и по електронната поща на Централната избирателна 

комисия, и в оригинал с вх. № МИ-16-206/26.02.2024 г.  

Изпратени са решения на ОИК – Криводол, община Криводол 

за предсрочно прекратяване пълномощията на кмета на кметство 

село Главаци, считано от 22 февруари, както и копие на оставката на 

госпожата, която е била кмет на кметството, и решение за 

уведомяване на Централната избирателна комисия за предсрочно 

прекратяване пълномощията и насрочване на частичен избор. 

Предвид изложеното ви предлагам да вземем решение, с 

което да предложим на президента на Република България, като сме 

съобразили обстоятелствата, които са ни изпратени, на основание 

чл. 463 да насрочи частичен избор за кмет на кметство Главаци, 

община Криводол, област Враца. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 2996-МИ/27.02.2024 г. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Във връзка с току-що приетото 

решение ви предлагам да гласуваме придружително писмо, с което 

да изпратим решението с преписката на президента на републиката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Господин Ципов, заповядайте. 

Определям госпожа Матева да води за малко заседанието. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, на предходното заседание ви 

запознах с вх. № МИ-20-8/21.02.2024 г. – постъпило оспорване, 

както е наименувано, по решение на ОИК – Столична, относно 

постъпил сигнал от „Радио и Телевизия – Истина и Свобода“. 

Ако сте се запознали с проекта на решение, което е в моя 

папка от днес, моля да го обсъдим и да го подложите на гласуване. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, моля за 

становище по проекта на решение по доклада на колегата Ципов. 

Докладвано е и на предходно заседание, така че би трябвало всички 

да сме се запознали. 

Колеги, ако няма предложения по текста на решение, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 2997-МИ/27.02.2024 г. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Заповядайте, колега Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Благодаря. Колеги, връщам на 

доклад докладна записка с вх. № ЦИК-09-43 относно документация 

за възлагане на обществена поръчка с предмет: „Застраховане на 

движимо имущество на ЦИК и медицински застраховки за служебни 

пътувания“. Докладвах ви за запознаване тази докладна записка на 

предходното заседание. Към нея има едно допълнение с вх. № ЦИК-

09-43-1 – всичките документи са качени в моя папка от днешното 

заседание, подпапка „обществена поръчка – застраховане“. 

Съгласно така съставената документация се предлага да бъде 

възложена обществена поръчка чрез събиране на оферти с обява по 

реда на чл. 186-189а от Закона за обществените поръчки. Обособени 

са четири позиции: обособена позиция № 1: „Застраховане на 

СУЕМГ“; обособена позиция № 2: „Застраховане на компютри, 

преносими компютри и друга техника“; позиция № 3: „Застраховка 

на служебен автомобил“ и обособена позиция № 4: „Медицински 

застраховки при служебни пътувания“.  

Предложението по обособена позиция № 1 е възлагането да 

бъде по реда на чл. 20, ал. 3 от Закона за обществените поръчки, а 

останалите три позиции, предвид ниската прогнозна стойност, да 

бъдат възлагани по чл. 21, ал. 6 от Закона за обществените поръчки с 

директно възлагане със събиране на оферти от конкретни 

застрахователи. Максималната прогнозна стойност на поръчката е 

до 42 640,00 лв. с включен 2% данък.  
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По първата обособена позиция максималната прогнозна 

стойност е до 40 хил. лв. с включени 2% данък „застрахователна 

премия“; за позиция № 2 при опция 140 лв. в случай на 

допълнително закупуване на нови компютри; при позиция № 3 е до 

1700 лв. – прогнозната стойност и позиция № 4 – до 100 лв. 

прогнозна стойност. 

Във файла „Приложение № 1“ е качен проектът на решение, с 

което предлагам да се вземе решение за възлагане на обществена 

поръчка по реда на чл. 186-189 при така изразените четири позиции. 

Предметът на обособена позиция № 1 се съдържа в техническата 

спецификация – застраховане на комплектите СУЕМГ. Условията, 

които се предлагат, са идентични с тези, които до настоящия момент 

сме имали в договора за застраховка, като посочената 

застрахователна стойност на имуществото е определена по 

договорена стойност в размер на 2500 лв. за всяко едно СУЕМГ.  

Към документите е приложен списък на имуществото. 

Останалите параметри са идентични с тези, които и до момента са 

били посочени в договора за застраховка. Срокът за изпълнение на 

договора е 12 месеца.  

В обявата, която ще бъде публикувана, да се даде срок за 

представяне на оферти, като предлагам до 12 март, с цел да се спази 

изискуемият 10-дневен срок в закона и да бъдат определени за 

отговорни длъжностни лица              М.          Р. – гл. юрисконсулт в 

звено „Правна дейност“, и              Е.         Х. – старши юрисконсулт в 

звено „Правна дейност“ на Централната избирателна комисия. 

Да бъде създадена обществената поръчка в ЦАИС от тези 

отговорни длъжностни лица и да се извършат останалите дейности, 

свързани с провеждането на обществената поръчка. Всичко това е 

записано в проекта на решение, както ви казах, във файла 

„Приложение № 1“ към докладната записка. 

Предлагам първо да гласуваме решение за откриване по 

позиция № 1. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Решението е № 2998/27.02.2024 г. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Продължавам доклада, като 

предлагам да гласуваме изпращане по обособени позиции 2, 3 и 4 на 

писма, както са подготвени в допълнението с докладна записка 

ЦИК-09-43-1, до предложените четири застрахователни дружества 

за представяне на оферти по обособени позиции № 2, 3 и 4 съгласно 

процедурата по чл. 21 от ЗОП. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-09-284-1/05.02.2024 г. от Окръжна прокуратура – Търговище, 

Окръжен следствен отдел, с което от Централната избирателна 

комисия се изискват документи и информация относно гласуването 

на посочено в писмото лице в секция извън страната на изборите на 

2 октомври 2022 г.  

Подготвени са изисканите документи, както и писмо в 

отговор, което е в моя папка с проектен номер 9101. 
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Предлагам да гласуваме изпращането на това писмо с 

приложени подготвените изискани от Централната избирателна 

комисия заверени преписи на тези документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Последният ми доклад в тази точка е 

във връзка с получено писмо, предходно докладвано, с вх. № НС-09-

285 от Софийска градска прокуратура, Следствен отдел, с което се 

изисква представянето на заверен препис от документ относно 

гласуване на лице в секция № 658 в Република Турция на изборите 

на 2 октомври 2022 г. 

Подготвен е изисканият документ и е изготвено 

придружително писмо в отговор, което е в моя папка с проектен 

номер 9104. 

Моля, ако няма други предложения, да гласуваме 

изпращането на документа с писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка четвърта. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-02-9/26.02.2024 г. от председателя на Народното 

събрание господин Желязков, с което ни уведомява, че е осигурена 
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зала за провеждане на заседание на Обществения съвет към ЦИК 

днес от 15,30 ч., а именно зала № 130 – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, с вх. № МИ-06-191/22.02.2024 г. сме получили 

отговор от кмета на община Плевен по повод наш препратен сигнал, 

свързан с предизборна агитация. В отговора се обръща внимание, че 

кметът няма отношение към изборни материали, каквито са 

посочени в сигнала. Не бих казал, че който и да е има отношение, 

тъй като сигналът е за едно видео, качено във фейсбук страница на 

госпожа             Н. Тъй като продължава да стои там, моята идея 

беше, че кметът може да обърне внимание на отговарящия за 

музеите в общината, но, очевидно, е решил да ни обясни, че няма 

такава компетентност. На практика никой няма, тъй като и ние не 

можем да премахнем такъв материал – за сведение. 

С вх. № ЦИК-7-14-1/26.02.2024 г. е постъпила официалната 

покана за участие в наблюдение на изборите в Малдивите. 

Докладвам го за сведение и запознаване – преписката вече е 

докладвана веднъж.  

С вх. № ЦИК-07-100-11/23.02.2024 г. Естонската дирекция 

„Политики и институции на Европейския съвет“ отново ни е 

препратила разпространения от Естония въпросник във връзка с 

употребата на информационни и комуникационни технологии в 

контекста на европейските избори – за сведение. 

Последният ми доклад, който също е за сведение и 

запознаване, е с вх. № ЦИК-07-17/27.02.2024 г., с което писмо 

Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите ни е 

посочила четирите ориентировъчни – първата, както и последващите 

три сесии на групата за сътрудничество, както и датата, на която ще 

се проведат – 29 февруари 2024г. Имаме и посочен линк към тази 
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сесия, за останалите ще се получава допълнително информация – за 

сведение, евентуално за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги,  във връзка 

с преписката с вх. № ЦИК-07-14 ви докладвам, свързана преписка с 

вх. № ЦИК-07-14-1, от днешна дата е преводът. От вчерашна дата 

под същия номер е дошло отново писмо. 

Предлагам да отговорим, че Централната избирателна 

комисия няма да вземе участие в наблюдението на парламентарните 

избори, които ще се проведат на 17 март 2024 г. 

Има ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпил 

оригинал от ОИК – Севлиево, във връзка с депозирана жалба, на 

която ние отговорихме с писмо. 

Предлагам с придружително писмо да върнем преписката на 

ОИК – Севлиево, с вх. № МИ-15-190/22.02.2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

или предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Следващият ми доклад е от 

Европейската комисия. От съответната дирекция ни е изпратена 

информация, че на 19 април 2024 г. ще се проведе 22-та среща на 
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Европейската мрежа за сътрудничество в областта на изборите с 

посочване къде ще бъде проведена и в какъв формат, като 

евентуално срокът за отговор е до 31 март 2024 г. Докладвам за 

запознаване и за взимане предвид при евентуални действия от 

Централната избирателна комисия с оглед проведените срещи и 

евентуално бъдещи преписки. 

Докладвам вх. № ЕП-04-01-9-3/23.02.2024 г. Това е 

препратено от постоянното представителство на Република България 

към Европейския съюз – Брюксел, като ние сме за сведение. Това е 

информация от заседанието на работна група „Общи въпроси“, 

проведено на 22 февруари 2024г. Докладвам ви за запознаване и 

сведение, и евентуално да се съобразяваме като информация. В 

преписката се съдържа информация относно изразените позиции от 

българската държава по въпросите, които са разгледани. 

Аз лично бих предложила тези преписки да се обособяват в 

отделни папки с оглед по-лесна достъпност, когато е нужна 

информацията. 

Докладвам вх. № ЕП-04-01-8/23.02.2024 г. – получила съм го 

на 26 февруари.  

Колеги, това е писмо от постоянния секретар на 

Министерството на външните работи господин Иван Кондов, който 

ни е изпратил писмо относно окръжна вербална нота на 

Федералното министерство на външните работи на Федерална 

република Германия във връзка с организацията на предстоящите на 

9 юни избори за Европейски парламент. 

В придружителното писмо се сочи, че с оглед получената 

вербална нота посолството предлага германската страна да бъде 

уведомена в предварителен порядък за условията на българския 

Изборен кодекс относно организирането и провеждането на избори 

за Европейски парламент, в това число, че българското 

законодателство не предвижда възможност за упражняване правото 

на глас по поща, а само гласуване чрез урна, както и за нормативно 

разписаните предпоставки и необходими условия за организиране на 
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избирателни секции в дипломатически и консулски 

представителство (ДКП) и в секциите извън ДКП – цитат. 

Моли се по възможност – господин Иван Кондов – до 

29 февруари Централната избирателна комисия да даде становище 

по предложението на посолството на Република България в Берлин, 

като, както казах, посочена е грамата, приложена е вербалната нота 

на Федералното министерство на външните работи във връзка с 

организацията. Посочено е, че с оглед тази нота, като са съобразили 

вербалните ноти на германската страна от 2022 и 2023 г., в които е 

било заявено съгласие за разкриване на избирателни секции в 

съответните избори на не повече от 40 адреса, извън ДКП, по 

изключение за България. 

По втора точка – гласуването в Германия за избори за 

Европейски парламент, се сочи, че също ще бъде на 9 юни, а по т. 3 

се посочва от ръководителя на посолството в Берлин, изпратено е до 

Външно министерство – цитирам ви информацията, която е 

получена във Външно министерство, и задължението на 

ръководителите на ДКП във връзка с чл. 21, разпоредбите на чл. 14, 

т. 3.  

Посланикът, който е одобрил, е помолил Министерството на 

външните работи за указания. Както казах, господин Кондов ни 

препраща това писмо за становище. 

Колеги, предлагам ви да отговорим на уважаемия господин 

Кондов, че Централната избирателна комисия приветства всяко 

необходимо действие, което ръководителите на ДКП с оглед 

правомощията им по чл. 21 от Изборния кодекс биха предприели и 

правят с оглед да получат съгласие от приемащата страна, както и 

самият посланик е посочил чл. 21 и обръща внимание на това, че 

подготовката на изборите извън страната в частта съгласие на 

приемащата държава е изцяло в дискрецията на ръководителите на 

ДКП. Писмото е в моя папка. 
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Предлагам ви този отговор, естествено, че приветстваме 

всяко действие с цел да могат българските граждани да осъществят 

правото си на глас извън страната. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Подлагам на гласуване писмото с проектен номер 9115. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, с оглед докладите, които 

направих и с оглед предстоящите избори за членове на Европейски 

парламент, и информацията, която получаваме от Външно 

министерство, предлагам да направим папка, в която да слагаме 

папки „грами“ – мисля, че е време, за да класираме информацията, 

която по някакъв начин получаваме от Външно министерство, за да 

може да я съобразяваме и да е обобщена при бъдещи наши решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във вътрешната мрежа има четири 

проекта на писма до Районна прокуратура – Благоевград. Въз основа 

на писмо от ГД ГРАО с резултатите от проверката за гласуване в 

нарушение предлагам да сезираме Районната прокуратура за 

гласували четири лица в нарушение, тъй като, видно от 
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представения списък, техният настоящ адрес е извън страната и те 

не разполагат с избирателни права в местните избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във връзка с писмо от ОИК – Кубрат, 

което ви докладвах в предходно заседание за запознаване, по повод 

административно производство в Административен съд – Разград, 

по оспорване на изборен резултат в едно кметство в община Кубрат, 

от ТЗ са представили становище по административното дело до 

Административен съд – Разград, със становище за гласували в 

нарушение на правилата по Изборния кодекс в изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври. 

От това становище е видно, че става дума за пет лица. В 

същото време по представения списък в Централната избирателна 

комисия от ГД ГРАО са налични четири лица по списъка, гласували 

в нарушение.  

 В тази връзка ви предлагам да изпратим писмо до ГД ГРАО 

за установеното несъответствие и извършване на допълнителна 

проверка и уточнение, и изпращане на информацията в Централната 

избирателна комисия. Проектът на писмо до ГД ГРАО е във 

вътрешната мрежа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението за изпращане на писмо до ГД 

ГРАО. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 
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Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо по електронната 

поща секретарят на община Чепеларе ни информира за допусната 

техническа грешка в наше писмо с изх. № ЧМИ-15-5/22.02.2024 г. и 

поставя въпрос за уточнение от коя администрация да е служителят, 

който да бъде оправомощен със заповед на кмета на общината – от 

общинската администрация, или от областната администрация? Ще 

го оставя без коментар. Може да пробват да е служител от 

областната администрация. 

В тази връзка, тъй като по телефона ми се обадиха за тази 

допусната техническа грешка в писмото, предлагам за последващо 

одобрение писмо, което изпратихме веднага след това до същите 

адресати, с уточнението, че става дума за техническа грешка, а не за 

преднамерено предложение от страна на Централната избирателна 

комисия кметът на общината да се разпорежда по отношение на 

администрацията на областните управители. То е ясно, независимо 

от текста на писмото на секретаря на община Чепеларе. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в отговор на наше писмо до 

кмета на община Дулово с вх. № МИ-06-260/26.02.2024 г. сме 

получили писмо с приложени оригинали на списъците за двете 

секции за допълнително вписване на придружители. Видно от 

самите списъци, така и от писмото на кмета на община Дулово, няма 

вписани придружители. Докладвам ви го за запознаване и за 
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обсъждане на работна група във връзка с получения списък на 

гласувалите в нарушение в община Дулово в местните избори. 

Докладвам ви приемо-предавателен протокол с вх. № НС-04-

01-4/23.02.2024. за получените изборни книжа и материали по 

секции и държави от Министерството на външните работи. 

Докладвам ви го за сведение. Предоставено е копие за съхранение 

относно документацията в архива. 

Колеги, докладна записка с вх. № ЦИК-09-52/26.02.2024 г. 

относно програмния формат на бюджета на Централната 

избирателна комисия, изготвен съгласно указание на 

Министерството на финансите относно изпълнението на държавния 

бюджет за 2024 г. Разпределението на средствата по бюджета е по 

бюджетни програми в съответствие с утвърдените параметри с 

решение на Министерския съвет от 3 ноември 2023 г. В частта 

Централна избирателна комисия са същите функционални области, 

програма „Избори и национални референдуми“, бюджетна програма 

„Изграждане на професионална администрация и ефективно 

управление“.  

Тъй като, съгласно указанията, в Министерството на 

финансите програмният формат на бюджета за 2024 г. следва да 

бъде изпратен, подписан с електронен подпис, предложението е да 

одобрим този програмен формат по бюджета за 2024 г. да се изпрати 

с електронния подпис на главния счетоводител. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате  ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-50/26.02.2024 г. са представени справки, изготвени със 
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съдържание съгласно заповед на Националния статистически 

институт – тя е съвместна с Националната агенция за приходите и 

Агенцията по вписванията, за подаване на необходимата 

информация относно заетите лица, средства за работна заплата, 

справка за дълготрайни активи към 31 декември 2023 г. Справките 

са попълнени, както и справка за данъците и таксите през 2023 г., 

включително справка за разходите за придобиване на дълготрайни 

материални активи. 

Предлагам да одобрим представената информация и да 

определим           В.            Б. – счетоводител, да изпрати по 

електронен път така подготвените справки. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте в административни преписки. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-04-02-15/23.02.2024 г. от ОД на МВР – Пловдив, отдел 

„Икономическа полиция“ във връзка с досъдебно производство № 

569/2023 г.  

Молят да им бъде предоставена информация относно 

видеозаписа, направен по време на броенето на изборните бюлетини 

в избирателна секция № 162205078 – това е Пловдив, Район 

„Южен“. 

В тази връзка предлагам да изпратим писмо до 

„Информационно обслужване“ АД. Писмото е качено във 

вътрешната мрежа с проектен номер 9113 с кратък и стандартен 

текст и с молба да ни предоставят на технически носител искания 

видеозапис. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА:  Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на  гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам две писма, по-скоро 

копие на писма от Обществения съвет към ЦИК с вх. № ЦИК-12-11 

и вх. № ЦИК-12-12, които касаят вътрешни обсъждания сред 

членовете на Обществения съвет – малко странно ми е защо са 

изпратили тези копия в Централната избирателна комисия. 

Докладвам ги за сведение и запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № 

ЧМИ-09-1/15.02.2024 г. – искане за предоставяне на информация от 

Районна прокуратура – Смолян. 

В  моя папка от днес с проектен номер 9090 ще видите проект 

на писмо с отговор до Районна прокуратура – Смолян. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № НС-09-145-

1/19.01.2024 г. – искане от Следствен отдел към Окръжна 

прокуратура – Варна, за предоставяне на информация, заверени 

копия от списъците за гласуване в избирателна секция под 
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съответния номер, находяща се на територията на Република 

Турция, в която е упражнило правото си на глас посочено лице със 

съответното ЕГН в изборите за народни представители на 

2 октомври 2022 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо с проектен 

номер 9106 до Окръжен следствен отдел при Окръжна прокуратура 

– Варна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № НС-09-

256/15.01.2024 г. – писмо, от Следствен отдел при Софийска градска 

прокуратура с искане за предоставяне на заверено копие от протокол 

на СИК в съответната секция, находяща се на територията на 

Република Молдова под съответния номер, както и заверени копия 

от списъка на гласувалите. 

В моя папка от днес ще видите проект на отговор до 

Следствен отдел при Софийска градска прокуратура, с който 

предоставяме исканата информация под формата на заверени копия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Последният ми доклад в тази точка е с 

вх. № НС-23-419-1/16.02.2024 г. – искане да се предостави копие от 
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страницата на списъка за подкрепа на Единна народна партия в 

изборите за народни представители през месец октомври 2021 г. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо, с което 

изпращаме копие от списъка на избирателите, подкрепящи 

регистрацията на Единна народна партия, в изборите за народни 

представители на 2 октомври 2022 г. По казуса се е произнесла и 

Комисията за защита на личните данни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с полученото 

запитване от пълномощния министър, завеждащ консулска служба 

посолство на Република България в Лондон, което докладвах на 14 

февруари, в папка с моите инициали може да се запознаете с проект 

на отговор, в който отговор го уведомяваме, че на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия, като посочваме и 

линка, може да се запознае с актуализирания текст на Изборния 

кодекс на английски език, както и че разпоредбата на чл. 14, т. 2, 3 и 

4 от Изборния кодекс при избори за членове на Европейски 

парламент от Република България е относима само при образуване 

на избирателни секции в държави – членки на Европейския съюз. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 
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Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 1 (Йорданка 

Ганчева). 

Заповядайте, госпожо Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Гласувах против, не защото считам, 

че не трябва да съдействаме на Външно министерство, но в 

конкретния случай виждам, че писмото е изпратено директно в 

Централната избирателна комисия и както е коментирано в 

Централната избирателна комисия ръководителите на ДКП са на 

подчинение на Министерството на външните работи. Ние не може с 

всеки един поотделно да комуникираме без санкцията на Външно 

министерство. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Имам още един отговор по постъпило 

запитване с вх. № ЦИК-11-10/21.02.2024 г. от                  К.           Б., 

която се интересува в качеството й на адвокат за предоставяне на 

информация какви данни за контакт, имейли или телефонни номера, 

са предоставени от дружества, посочени в писмото. 

Предлагам да отговорим, че Централната избирателна 

комисия не поддържа регистър на имейли и телефонни номера на 

юридически лица, с които в дейността й е възникнала необходимост 

от кореспонденция. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието на Комисията. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия с трета точка: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

няколко съобщения по съдебни дела. 

Първото е с вх. № НС-08-97-2/27.02.2024 г. от СРС по адм. 

наказателен характер дело 13038/2023 г. С това съобщение ни се 

връчва препис от касационна жалба по делото, подадено от БТВ 

медия груп. Ще предоставя на звено „Правна дейност“ за 

последващи действия и подготовка на отговор. 

Следващото съобщение е по вх. № НС-08-87-2/27.02.2024 г. 

по адм. наказателен характер дело № 6284/2023 г. По това дело също 

ни се връчва касационна жалба, подадена от „Икономедия“ АД, 

срещу постановеното решение. 

Третото съобщение е по вх. № НС-08-100-1/27.02.2024 г. по 

адм. наказателен характер дело 11337/2023 г. със страна „Дарик  

радио“ и ЦИК. Съобщава ни се Решение № 866 с диспозитив: 

потвърждава Наказателно постановление № 5, издадено от 21 юли 

2022 г. – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

доклади в точка четвърта. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, ще ви помоля да погледнете в 

моя папка проектен номер 9102 и да го гласуваме. Това е писмо-

отговор по отношение на изпратено до нас искане за предоставяне 

на информация и документи до Окръжен следствен отдел – Разград, 

при Окръжна прокуратура – Разград. 

Ако нямате бележки, моля да го подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 



27 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Отново проектен номер 9103 – това е до 

Следствен отдел при Софийска градска прокуратура, свързано с 

искане за предоставяне на информация и документи. 

Моля да погледнете писмото и ако нямате бележки, да го 

подложим на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Следващото, което искам да ви 

докладвам, е с вх. № МИ-15-222 от днес. Това е писмо от ОИК – 

Брацигово, които ни изпращат за сведение преписка, в която се 

съдържа Акт за установяване на административно нарушение по 

Закона за защита на личните данни, както и тяхно решение и 

протокол от проведено заседание. 

Тъй като е изпратено за сведение и става ясно, че е отложено 

взимането на отношение по съставения акт от страна на ОИК за днес 

в 16,00 ч., ви го докладвам само да се запознаете, като моля да 

обърнете внимание при запознаването, че съставеният акт според 

мен страда от съществени процесуални и материално-правни 

нарушения.  

На първо място, той е съставен срещу ОИК, което 

категорично противоречи на разпоредбите на административно-

наказателния закон, където изрично е записано, че 
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административно-наказателната отговорност е лична и е предвидена 

такава като изключение единствено по отношение на юридическите 

лица – в случая е санкционирана Общинска избирателна комисия, 

която нито е юридическо лице, нито е физическо лице по смисъла на 

Закона за административните нарушения и наказания и по смисъла 

на всички останали нормативи, които са цитирани в акта. 

В този смисъл смятам, че ще бъде много неразумно, ако ОИК 

стигне до извод, че следва да сключва споразумение, тъй като дори 

от материална гледна точка, считам, че те не са осъществили състав 

на твърдяното нарушение, но това, разбира се, те ще го преценяват. 

За мен най-адекватното им поведение би било, когато бъде 

издадено наказателно постановление, да бъде обжалвано пред 

съответния районен съд, който да излезе с решение по казуса. Почти 

на 100 процента съм убедена, че районният съд ще отмени бъдещото 

наказателно постановление и съответно ще бъдат отхвърлени 

твърденията за наличие на нарушение от страна на Общинската 

избирателна комисия. Засега ви го докладвам само за сведение и 

запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Благодаря. Докладвам още веднъж 

писмо с вх. № ЦИК-11-9/20.02.2024 г., което на предишно заседание 

ви докладвах за запознаване. Сега предлагам да остане  за сведение. 

Освен това докладвам писмо с вх. № НС-29-3/21.02.2024 г., с 

което госпожа            Ц. е попълнила заявление за достъп до 

информация, съдържащо искане за информация в три области.  

Всичките материали по повод на исканата информация са 

публикувани и се намират на съответните места на страницата на 

Централната избирателна комисия.  

Предлагам да разгледаме и Централната избирателна комисия 

да реши да отговори с писмо на госпожата. Проектът на писмо е с 

проектен номер 9012 в папката с мои инициали, като са посочени 

съответните адреси от страницата на ЦИК, където се намира 



29 

информацията за регистрирани наблюдатели, за публикуване на 

секции за машинно гласуване от предходни парламентарни избори. 

Също така и къде се намират регистрите на жалбите и сигналите, 

подадени до ЦИК и съответните решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания, предложения, ако има? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, в точка четвърта ви докладвам вх. № МИ-01-

12/23.02.2024 г. Получили сме препис от Указ № 46 от 22 февруари 

на президента на републиката, с който е насрочен нов избор за кмет 

на кметство Батошево, община Севлиево, област Габрово на 23 юни. 

Докладвам за сведение. Указът ще бъде публикуван в съответната 

секция на интернет страницата на Централната избирателна 

комисия. 

С вх. № ЦИК-09-38-1/26.02.2024 г. е постъпила докладна 

записка от администрацията относно упълномощаване на служител 

от звено „Правна дейност“ да се регистрира за достъп до конкретни 

електронни услуги на Националната агенция за приходите, а именно 

електронната услуга „приемане на актове, от които произтича 

публично вземане на външни взискатели“. За използване на тази 

услуга е необходимо публичният взискател, в случая Централната 

избирателна комисия, да подаде до Националната агенция за 

приходите информация за служителя, който е определен да ползва 

тази услуга.  

Администратор на тази електронна услуга към момента е      

Р.                     Ц, ръководител на звено „Правна дейност“. Той е 

определен с решение на ЦИК от 2022 г. Към момента няма 
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техническа възможност да използва тази електронна услуга, тъй като 

неговият електронен подпис е подменен с нов, поради което е 

възникнал и технически проблем с използване на услугата. 

Прави се предложение да се подаде заявление по образец по 

указания от НАП начин – по електронната поща, заедно със Списък 

на определените служители за използване на тази услуга. Предлага 

се освен           Р.             Ц. да се упълномощи и            Е.          Х. – 

старши юрисконсулт в звено „Правна дейност“, с правата, 

предоставени за достъп до електронните услуги на НАП „Връчване 

на документи като задължено лице и трето лице“, „Връчване на 

документи – производство по обезпечаване и събиране на публични 

вземания“, „Приемане на актове, от които произтича публично 

вземане на външни взискатели“, както и за заявяване и получаване 

на удостоверения за наличие или липса на задължения за публични 

вземания по смисъла на чл. 162, ал. 2, т. 1 от ДОПК.  

Към докладната записка е приложена декларацията за 

съгласие за обработка на лични данни, заявление до изпълнителния 

директор на НАП и списък на определените служители. 

Колеги, по това предложение имате ли изказвания, или други 

предложения? 

Предлагам да одобрим направеното предложение, и в случай 

че вземем такова решение, определените служители да предоставят 

информация на Централната избирателна комисия за вземанията, 

които има да събира Централната избирателна комисия чрез 

ползването на тази услуга, и във връзка с кои преписки са. 

Колеги, моля, процедура по гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

4 (Георги Баханов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Севинч 

Солакова). 
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Следващото ми предложение – в моя папка, писмо с проектен 

номер 9114. 

Предлагам ви да го гласуваме и да го изпратим по 

компетентност. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-

54/26.02.2024 г. – постъпила е докладна записка относно подадените 

документи за участие в процедурите за подбор за заемане 

длъжностите „юрисконсулт“ – две щатни бройки, и една бройка 

„главен специалист-домакин“. 

Централната избирателна комисия взе решение за обявяване 

на подбор на 5 февруари 2024 г. Срокът за подаване на документи 

беше до 23 февруари.  

За участие в подбора за длъжността „юрисконсулт“ са подали 

документи трима кандидати, за което са изготвени справки в 

табличен вид, съдържащи информация за представените документи. 

За участие в подбора за длъжността „главен специалист-домакин“ са 

подали документи 14 кандидати. 

Съгласно т. 4 от процедурата за извършване на подбор за 

назначаване на длъжности в администрацията на Централната 

избирателна комисия Комисията трябва да определи състав на 

комисия, която да извърши подбора, в състав най-малко от трима 

членове.  

Посоченият в обявата срок за решаване на теста и 

провеждане на интервюто е не по-рано от 7 работни дни от датата на 

обявяване на списъка на кандидатите, които отговарят на 

минималните изисквания. 
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Предлагам да определим състав на комисиите за извършване 

на подбор за всяка една от длъжностите, за които сме обявили такъв, 

като предлагам да длъжността „юрисконсулт“ комисията да бъде в 

състав: госпожа Елка Стоянова, госпожа Росица Матева, господин 

Георги Баханов. От администрацията господин          Р. Ц., 

ръководител на звено „Правна дейност“ и резервни членове: 

господин Ципов, член на ЦИК и госпожа           К., главен 

юрисконсулт в звено „Правна дейност“. 

Предлагам за председател на комисията госпожа Елка 

Стоянова. 

Моля за вашите предложения или изказвания, ако имате. 

Моля да гласуваме състава на комисията, която да може да 

започне своята работа. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, във връзка с току-що гласуваното решение искам да 

направя корекция в състава на комисията. За коректност и за 

протокола, предлагам комисия в състав: госпожа Елка Стоянова, 

госпожа Росица Матева и господин Георги Баханов – членове на 

Централната избирателна комисия и резервен член господин 

Красимир Ципов, също член на Централната избирателна комисия, 

като дейността на комисията се подпомага от госпожа          Р.         

К., главен юрисконсулт в звено „Правна дейност“.  

В този смисъл да гласуваме състава на комисията. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, във връзка с комисията, която трябва да разгледа 

документите за заемане на длъжността „главен специалист-домакин“ 

ви предлагам комисия в състав: госпожа Гергана Стоянова, господин 

Любомир Георгиев и госпожа Цветанка Георгиева – членове на 

Централната избирателна комисия. Резервен член да е госпожа 

Силвия Стойчева, член на Централната избирателна комисия и 

дейността на комисията да се подпомага от главен юрисконсулт М. 

Р. от звено „Правна дейност“. 

Имате ли други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Заповядайте, госпожо Стоянова в тази точка. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

преписка с вх. № ЦИК-09-53/26.02.2024 г. – докладна записка, 

свързана с предоставяне на инфраструктура и IT услуги и други 

дейности, свързани с инфраструктурата на Централната избирателна 

комисия от „Информационно обслужване“ АД. В моята папка е 

преписката по докладната записка с вх. № ЦИК-09-53.  

Ще изискам от деловодството да допълнят с предходната 

преписка по обследването и по офертите, които са представени, така 

че ви докладвам за запознаване, тъй като е по-обемна информацията. 

На следващо заседание да обсъдим и да приемем необходимите 

решения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в тази точка. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

МИ-22-15-1/26.02.2024 г. Отново ни пише кандидатът за кмет на 

Стоките              М.          Т. Тя ни беше изпратила писмо с вх. № МИ-

22-15/12.02.2024 г. Вярно е, че не сме отговорили до този момент, 

защото става дума за статута на кметство Стоките с оглед на 

посочените в мотивите на решението на Административен съд – 

Габрово, относно оспорения изборен резултат за кмет на кметство 

Стоките, както и за решение на съда по оспорен изборен резултат за 

кмет на кметство Батошево с влязло в сила решение на 

Административен съд – Габрово, и решение на Върховния 

административен съд. 

По отношение на кметство Стоките бяхме получили писмо от 

община Севлиево, както и от ОИК – Стоките. Изпратихме писмо до 

Националния статистически институт с копие до министъра на 

регионалното развитие и благоустройството в качеството му на 

орган по чл. 37, ал. 1 от ЗАТУРБ, съгласно която разпоредба 

Националният статистически институт, съгласувано с 

Министерството на регионалното развитие и благоустройството, 

поддържа Единен класификатор на административно-териториални 

и териториалните единици. 

Получен е отговор с вх. № МИ-30-11/24.01.2024 г., който 

отговор ние сме изпратили до Общинската избирателна комисия и 

до кмета на общината. 

Към настоящия момент са образувани и секциите, отпечатани 

са и предварителните избирателни списъци, в ход е отпечатването на 

окончателните избирателни списъци. 

Предлагам ви да изпратим копие от становището на 

Националния статистически институт, адресирано до ЦИК, с копие 

до МРРБ на кандидата за кмет на кметство Стоките – госпожа 

Тотева. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 
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Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Преминаваме към точка пета: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад вх. № МИ-

10-14/21.02.2024 г. – предложение относно промени в състава на 

ОИК – Никола Козлево, област Шумен. Преписката минала седмица 

я получихме в копие, вече е в оригинал. 

Със същия номер е постъпило предложение от Турхан 

Каракаш, упълномощен представител на партия „Движение за права 

и свободи“, за промяна в ОИК – Никола Козлево. Предлага се на 

мястото на Айхан Недим Ахмед – секретар на ОИК, да бъде 

назначена Афизе Осман Сабахгил. 

Към предложението са приложени: заявление от Айхан 

Ахмед за освобождаването му като секретар на ОИК и всички 

необходими документи, изискуеми по Изборния кодекс, копие от 

дипломата за завършено висше образование на Афизе Осман 

Сабахгил. 

На съответните основания от Изборния кодекс ви предлагам 

следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като секретар на ОИК – Никола Козлево, област 

Шумен, Айхан Недим Ахмед, със съответното ЕГН и анулира 

издаденото му удостоверение. 

Назначава за секретар на ОИК – Никола Козлево, област 

Шумен, Афизе Осман Сабахгил със съответното ЕГН.  
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На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 2999-МИ/27.02.2024 г. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно промени в състава на ОИК – Сапарева 

баня. 

В Централната избирателна комисия е постъпило заявление с 

вх. № МИ-15-207/23.02.2024 г. от Илияна Бойчева Базиргянова за 

освобождаването й като председател на ОИК – Сапарева баня. 

На съответните основания ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като председател на ОИК – Сапарева баня, 

област Кюстендил, Илияна Бойчева Базиргянова със съответното 

ЕГН и анулира издаденото ѝ удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3000-МИ/27.02.2024 г. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка ще видите проект 

на писмо до политическата сила, която е излъчила освободения 

представител, в най-кратък срок да направи предложение за 

попълване състава на ОИК – Сапарева баня. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Преминаваме към шеста точка: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, връщам на доклад 

докладвания от мен вх. № МИ-27-219-1/08.02.2024 г. – искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Хасково, за дадени 

дежурства през месец ноември 2023 г. 

Преписката вече е съпроводена с коригирана счетоводна 

справка и издаден нов контролен лист. 

Моето предложение е да одобрим изплащането на 

възнаграждение на ОИК – Хасково, в размер на 2846,20 лв. ведно с 

осигурителните вноски за дадени две дежурства през месец ноември 

2024 г. от страна на ОИК – Хасково. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за четвъртък, 29 февруари 

2024 г., от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 14,50 ч.) 

 

     

 

     

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

        Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 


